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Abstract (en)
Method and device for preparing, transferring and applying a homogenous aqueous mineral suspension, which is fluid and slightly aerated
containing pulverulent mineral materials, at least one binder and, possibly other known constituents, through a stage of forming the suspension,
in a first mixing zone (3), a stage of pressurising using a pump with an eccentric screw (6), which is characterised in that before its transfer and
application to the site, the suspension is subjected to a second mixing stage (7). Method and device are implemented in the fields of building and
public works, especially for cleaning down surfaces. <IMAGE>

Abstract (fr)
Procédé et dispositif pour la préparation, le transfert et l'application de suspension minérale aqueuse homogène, fluide et faiblement aérée
contenant des matériaux minéraux pulvérulents, au moins un liant hydraulique et, éventuellement d'autres constituants connus, à travers une étape
de formation de la suspension, dans une première zone de malaxage (3), une étape de mise sous pression par une pompe à vis excentrée (6),
qui se caractérise en ce que avant son transfert et son application sur le site, la suspension est soumise à une deuxième étape de malaxage (7).
Procédé et dispositif sont mis en oeuvre dans les domaines du bâtiment et des travaux publics, notamment pour effectuer le ragréage de surfaces.
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